
Zápisnica zo zasadnutia výboru Limba turist dňa 14.6.2023 

 

Prítomní: Igor Bazovský, Pavol Slodičák, Lýdia Valentová, Oľga Sedliaková 

Ospravedlnená: Dana Pecnová 

 

Program: 

1. Akcie v ročnom pláne klubu (problémy s ich uskutočňovaním a preplácaním) 

2. Materiál klubu 

3. Administratívna agenda 

4. Financie 

5. Rôzne 

 

1. Akcie v ročnom pláne klubu.  

Igor Bazovský informoval prítomných, že zo zimných akcií úspešne prebehli bežkárske akcie vo 

Vysokých Tatrách (6 bežkárov) a na Donovaloch (10 bežkárov) a turisticko snežnicová akcia v 

Malej Fatre (5 turisti).  Škoda že nebol výstup na Schneeberg.  

Cykloturistika - Paľovi Peškovi a Majke Supekovej sa podarilo úspešne zrealizovať autobusový 

zájazd na Moravu a našli aj solídneho prepravcu. Ideálne by bolo budúci rok urobiť 2 jednodňové 

zájazdy na jar a na jeseň ako to robil Jožo Benda. 

Vodácka turistika - Vlado Stračár zrušil splav Malého Dunaja, lebo sa nikto neprihlásil. Treba 

zistiť v čom je problém - či naozaj nie je záujem o vodácke akcie, alebo ľudia proste potrebujú 

vedieť termín konania s väčším predstihom.  

VHT - výcvik na 3 jazdcoch bol tiež úspešne zrealizovaný pod vedením troch cvičiteľov (Vlado 

Stračár, Peter Štefek, Dano Procházka).  Pavol Slodičák pripravuje aj víkendovú akciu na 

slovenské ferraty.  

Prítomní diskutovali o tom, aké sú problémy s uskutočňovaním viacdňových akcií, a ako  akcie 

preplácať. Treba sa snažiť aby čo najviac akcií sa platilo cez limbaúčet, v niektorých prípadoch to 

nie je možné (napr. na horských chatách). 

Z diskusie vyplynuli nasledovné závery: 

A. limit na preplácanie ubytovania organizátorovi akcie je potrebné zvýšiť na 40€/noc, jednotne 

bude platiť v SR a aj v zahraničí. V prípade, ak bude suma za ubytovanie vyššia ako 

40€/noc (platí pre SR a aj zahraničie) a organizátor si ju bude následne žiadať preplatiť, je 

potrebné ešte pred akciou požiadať o „predschválenie“ tohto nákladu výbor KST Limba 

turist. 

B. ak je na zabezpečenie akcie použité súkromné auto, Limba turist môže preplatiť náklady na 

prepravu vtedy: 

 ak sa v aute vezú aj ďalší účastníci akcie/podujatia 

Vtedy sú organizátorovi preplatené alikvótne náklady na dopravu, t. z.: ({prejazdené 

kilometre} / {100} * {reálna spotreba na kilometer} * {aktuálna cena 

benzínu/nafty/LPG za liter alebo kWh} / {počet spolucestujúcich}).  

Limba turist prepláca len náhradu za prejazdený benzín/naftu/LPG/elektrinu, neprepláca 

sa amortizácia auta. 

Na preplatenie takýchto nákladov, je potrebné doložiť kópiu veľkého technického 

preukazu od použitého motorového vozidla. V prípade, ak použité auto nepatrí 



organizátorovi, a teda sa v ňom len vezie, tak preplatenie takého nákladu konzultuje 

s výborom KST Limba turist. 

 ak cestuje organizátor sám v aute 

Organizátorovi sa preplatia náklady na dopravu do výšky ceny cestovného lístka/ov 

autobusu resp. vlaku. 

 

Každý organizátor akcie, je povinný predložiť okrem dokladov, ktoré si dá preplatiť,  aj 

správu o priebehu akcie (s dátumom akcie, absolvovaný program a zoznam účastníkov) do 14 

dní po skončení akcie. Tlačivo (predlohu na vyplnenie nákladov na preplatenie a správu 

z akcie) pripraví výbor.  

Tieto pravidlá začnú platiť od 1.7.2023. 

Nakoľko je problém nájsť medzi našimi členmi ochotné osoby na prihlasovanie účastníkov na 

viacdňové autobusové zájazdy, budeme musieť riešiť takéto zájazdy prostredníctvom cestovných 

kancelárií. 

2. Klubový materiál 

Pavol Slodičák pripravuje tabuľku s klubovým materiálom, aby sa zistil jeho aktuálny stav. U 

Mariána Šumšalu je uskladnený turistický materiál, ktorého sa chce zbaviť. Igor Bazovský je 

ochotný ich prebrať, ale je  potrebné nájsť niekoho, kto by ich uskladnil. 

3. Administratívna agenda  

Igor Bazovský informoval prítomných, že bola podaná žiadosť o zmenu štatutára a zmenu sídla a 

keď budeme mať vyjadrenie, bude Igor B. riešiť prístup na bankový účet, oznámenie zmeny na 

KST resp. KBT a pod. 

4. Financie  

Lydka Valentová informovala prítomných o stave účtu. 

5. Rôzne 

Prítomní vyslovili spokojnosť s tým, ako sa v tomto roku rozbehli seniorské cyklistické akcie aj 

pešiacke jednodňové akcie, ale viac členov klubu by sa malo zapájať do vedenia týchto akcií. 

Igor Bazovský má za úlohu vyzvať organizátorov akcií, ktoré sa už uskutočnili, aby obratom 

predložili doklady na preplatenie. 

 

 

 

Zapísala Oľga Sedliaková 


